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Рукометаши Борац m:tel-а сутра (дворана "Борик", 18 часова), у оквиру осмог кола
Газпром Јужни ток лиге, дочекују новосадску Војводину. У Борчевом табору свјесни су
снаге и квалитета српског шампиона, али како је истакнуто на данашњој
прес-конференцији, уз подршку са трибина, бодови могу да остану у граду на Врбасу.

  

      

- Очекује нас изузетно квалитетан ривал јер је сав квалитет који српски рукомет у
овом тренутку има концентрисан у Војводини. Међутим, уз подршку публике, од
које очекујем да нам сутра буде осми играч, мислим да можемо изненадити
противника из Новог Сада  – рекао је тренер Борца Бојан Црномарковић.

  

Голман нашег тима Марио Блажевић у прва два меча (Металург и Партизан) пружио је
веома добре партије, те се такође и сутра очекује да буде једна од главних покретачких
снага "црвено-плавих".

  

- Атмосфера међу играчима је веома добра, сви се максимално залажемо на
тренинзима, а поред тога, прије пар дана нас је појачао и Ратко Николић, о којем не
треба трошити ријечи. Што се тиче сутрашње утакмице, благу предност бих дао
Војводини јер су задржали костур екипе од прошле сезоне, имају по два
подједнако квалитетна играча на свакој позицији, а уз то су и довели још пар
играча јер су жељели да се пласирају у Лигу шампиона. Међутим, сматрам да нисмо
без шанси и вјерујемо у позитиван резултат уз подршку навијача  – рекао је
Блажевић.
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Медијима се данас први пут обратио и искусни кружни нападач Ратко Николић, који је у
уторак појачао редове Борца.

  

- Знао сам гдје долазим, а једина непознаница ми је био играчки кадар, са којим се
већ полако упознајем. Одрадио сам већ четири тренинга и пријатно сам изненађен
тимом, тако да могу да кажем да сам презадовољан што сам стигао у Борац  –
рекао је Николић.

  

{youtube}m5nlPx4Svog{/youtube}

  

(борац-спорт)
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